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1 Ordföranden förklarar mötet öppnat 

 

2 Dagordningen godkänns 

 

3 Föregående protokoll utan anmärkningar och läggs till handlingarna  

 
4     Rapporter.  

 Bertil har träffat Elektrocentralen angående elbils uttag. Tanken är att var och en skall 

kunna ladda sin bil i sitt garage. De återkommer med ett förslag på upplägg.  

 

5 Torgdag våren 2014 

 Allt flutit på bra och alla verkar nöjda. Nästa torgdag är 20 september.  

  

6 Ekonomi 

 Ekonomin är god, 35 av 36 medlemmar har betalt in årsavgiften.  

 

 

7     Bredband och besök av Insatnet  

 

Vi hade besök av Martin Wikman från Insatnet som informerade om möjligheten att 

installera fiberoptik till fastigheterna på Järavallsvägen. Det kommer gå ut ett 

erbjudande/information till alla fastigheter på Järavallsvägen. Var och en fastighet 

kommer att själv få besluta om man vill ansluta sig eller ej.  

   

8 Ordföranden tackar för dagens arbete och mötet avslutas 
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